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Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalavis, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 
 
Som settevaraordfører ble Vegard Setså enstemmig valgt. 
Ordfører Marlen Rendall Berg og settevaraordfører Vegard Setså ledet møtet. 
 
Det var ingen merknader til innkalling og den ble enstemmig godkjent. 
 
Orientering Indeks Fauske v/Erlend Bullvåg fra Kunnskapsparken. 
 
Merknader til sakslista: 

· 2 ekstra saker 
· Siv Anita Johnsen Brekke (H): 

Ber om at møtene starter kl. 09.00. 
Ordfører svarte: Ser ut som om det er enighet om at kommunestyremøtene starter kl. 
09.00 og ordfører vil innkalle kl. 09.00 fra neste møte. Vil innarbeide det i reglementet 
når det skal opp til ny behandling. 

Sakslista ble enstemmig godkjent. 
 
Merknader til dagsorden: 

· Anne Godding (R): 
1. Sagatun. Kommunen har fått tilbud om leie. Hva har kommunen gjort med dette 
tilbudet? 
2. Lovlighetskontroll fra Statsforvalteren. Hvorfor er ikke denne satt opp som sak? 

· Siv Anita Johnsen Brekke (H): 
1. Høring Helse Nord. Høringsfrist 25. april. Etterspør saken. 
2. Ser at en del saker ikke har vært behandlet i velferdsutvalget. Burde vært behandlet 
i velferdsutvalget først. 

· Michael Sagnes (FRP): 
Har tatt opp status ang. 17. mai i formannskapet. Har fått signal om at dette er i 
"skyggenes dal". Ber om politisk innsyn. 

· Kassandra Petsa (FRP): 
1. Samarbeid med Melenci. De ønsker kontakt. Er det dialog? 
2. Ber om at Dyrepolitiet inviteres til neste kommunestyremøte. 
3. Transportundersøkelsen "Mobilitet og utenforskap" - Kollektivtilbudet i Salten for 
ungdom. 
4. Fremmer uttalelse om nasjonalt senter for yrkesfag bør legges til Indre Salten: 
Nasjonalt senter for yrkesfag bør legges til Indre Salten 

 
I en uttalelse under fylkestingets møte i februar 2024 ble det oppnådd flertall for en 
henvendelse til regjeringen angående igangsetting av en utredning med sikte på 
etablering av et nasjonalt senter for yrkesfag i Nordland. 
  
Nordland kan skilte med en omfattende og robust tradisjon innen yrkesfaglig utdanning. 
Med tanke på de betydelige omstillingene samfunnet står overfor, blir denne satsingen 
enda viktigere i fremtiden, da den krever velkvalifiserte fagfolk. Av alle fylkene i Norge 
har Nordland den høyeste andelen elever som velger yrkesfaglige studieløp, inkludert 
tilgang til læreplasser. 
  
Med denne uttalelsen ønsker vi å ta et skritt videre, og foreslår at dette senteret naturlig 
skal lokaliseres til Indre Salten. 
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Indre Salten har et betydelig antall lærlinger i en rekke spennende bedrifter. Vi er et 
knutepunkt for transport og logistikk, og har enkel tilgang til alle 85 000 innbyggerne i 
Salten, i tillegg til besøkende fra hele Norge. Området er vert for flere store industrielle 
og oppdrettsaktører samt andre innovative bedrifter, dessuten huser det en rekke 
fremragende bedrifter innenfor bygg- og anleggsfag, salgsfag, reiseliv, 
logistikk/transport, elektrofag og så videre. 
  
Forslaget til vedtak: Fauske kommunestyre oversender denne uttalelsen til Salten 
regionråd for (eventuell) videre utarbeidelse og deretter til oversendelse til regjeringen. 

 
· Kenneth Svendsen (FRP): 

Sentrumsutvikling E6/RV80. Hva har Fauske kommune gjort for å få inn E6/RV80 i ny 
transportplan? 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 
 
Svar på spørsmål:  
Siv Anita J. Brekke: 
1. Ordfører svarte. Høring er under arbeid. Har søkt om utvidet frist. Behandles i neste møte. 
Har vært på innspillsmøter. 
Kommunalsjef Ann-Elise Os svarte. Hvis kommunestyremøte hadde vært 24. april, ville vi hatt 
uttalelsen klar. Har søkt om utsettelse til 23. mai, slik at vi får behandlet uttalelsen i 
velferdsutvalget 15. mai og kommunestyret 23. mai. Vi har enda ikke fått svar på 
utsettelsessøknaden. Har bedt om innspill fra relevante innen helse og omsorg. 
2. Ordfører svarte. Velferdsutvalget har bare 4 møter. Det er derfor vanskelig å få behandlet 
sakene først i velferdsutvalget. Vi må se på dette i møteplanen. 
 
Anne Godding: 
2. Ordfører svarte. Lovlighetskontroll ligger som referatsak til dagens kommunestyre. 
1. Kommunalsjef Ann-Elise Os svarte. I kommunestyret 22. februar ble et gjort et vedtak om 
kjøp av plass. Dette er nå ute som offentlig anskaffelse. Stendi har avtale med Sagatun fra 
15. mars. De kan også gi inn tilbud på den offentlige anskaffelsen. 
 
Michael Sagnes: 
Ordfører svarte. Formannskapet har ansvar for 17. mai og vil få en orientering i neste 
formannskapsmøte. 
 
Kassandra Petsa: 
1. Stabsleder Tom Erik Holteng svarte. Det har vært sporadisk telefonkontakt, men ikke gjort 
noe med det. Ingen kontakt nå. Det må være politisk engasjement, hvis kontakt skal 
gjenopptas. 
2. Ordfører svarte. Ordfører tar dette med seg. Det er flere som ønsker å få orientere i 
kommunestyret. 
3. Ordfører svarte. Ungdomsrådet må se på rapporten. 
 
Kenneth Svendsen: 
Ordfører svarte. Etter prosjektet Bru til bru har det bare vært arbeidet politisk med saken. 
Salten regionråd har i uttalelse satt prosjektet som 3. prioritet etter Sørfold-tunnelene og 
Ulvågskaret. Ordfører har hatt kontakt med leder i Transport- og kommunikasjonskomiteen. Vi 
prøver å få med merknad fra forrige plan, om utredning. Ordfører ber alle de politiske partiene 
å bidra. 
 
Orienteringer fra kommunedirektør: 

· Status rettssaker: 
- Sak i Tingretten nå ang. 13 eiendommer i Fauske. Enhetsleder Rune Reisænen 
representerer kommunen 
- Blålysbygget: Dom er enda ikke klar 
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Det var ingen inhabilitet. 
 
Uttalelsen fra FRP ble enstemmig vedtatt. 
 
Elisabeth Sollihaug (AP) innvilget permisjon fra etter orientering indeks Fauske og til og med 
sak 28/24. 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 12.04.24 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyre i møte nr           den 
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
026/24 Godkjenning av møtebok  

027/24 Delegerte saker i perioden  
028/24 Referatsaker i perioden  

029/24 Mandat – mulig omorganisering av Iris Salten IKS  
030/24 Handlingsplan til kommunedelplan helse, omsorg og 

velferd 2023-2030 
 

031/24 Ståstedsanalyse pleie og omsorg  

032/24 Ståstedsanalyse oppvekst og opplæring vår 2024  
033/24 Prosjektleder til innføring av OMNI-modellen  

034/24 Organisasjonsendring Vestmyra og Hauan barnehage  
035/24 Særutskrift fra kontrollutvalget sak 02/24 - Rapport 

forvaltningsrevisjon: Ettervern i barneverntjenesten 
 

036/24 Interpellasjon til kommunestyremøtet 11. april 2024 - 
Barnevernet i Fauske kommune 

 

037/24 Ny representant til Fauske frivilligsentral for perioden 
2024 - 2027 

 

038/24 Grunngitt spørsmål til kommunestyremøte 11. april 
2024 - Skolegang barneskoleelever fra asylmottaket i 
Sulitjelma 
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026/24: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 1/2024 godkjennes. 

 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 026/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 1/2024 godkjennes. 

 
 
 
027/24: Delegerte saker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 
 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 027/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 

 
 
 
028/24: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag til referatsak 6, foreslått av Wiggo Lund, Arbeiderpartiet 
Fauske kommune melder seg inn i Norske kjernekraftkommuner. Kontingenten på 20 000 kr 
dekkes for 2024 inn over formannskapets konto, og arbeides inn i budsjett og økonomiplan 
fra 2025. 
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Referatsak 1 - 5 og 7: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
Referatsak 6: 
AP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 028/24 Vedtak: 
Vedtak: 

RS 1 - 5 og 7: 
Dokumentene tas til orientering. 

 

RS 6: 
Fauske kommune melder seg inn i Norske kjernekraftkommuner. Kontingenten på 20 000 
kr dekkes for 2024 inn over formannskapets konto, og arbeides inn i budsjett og 
økonomiplan fra 2025. 

 
 
 
029/24: Mandat – mulig omorganisering av Iris Salten IKS 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Saken tas til orientering. 
2. Kommunestyret har følgende innspill: 
……….. 
 

 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Felles forslag AP, SP og SV, foreslått av Vegard Setså,      Arbeiderpartiet 
1. Saken tas til orientering. 
 
2. Kommunestyret har følgende innspill: 
Når Iris Salten ble stiftet av eierkommunene i 1993, var hovedhensikten at alle i Salten skulle 
få like renovasjonstjenester av god kvalitet. Fauske kommunestyre mener at innbyggernes 
beste; beste tjeneste til lavest mulig kostnad, må vektlegges når man skal utrede en 
organisatorisk endring av Iris Salten. 
Kjernevirksomheten til Iris Service AS er innsamling av husholdningsavfall og drift av 12 
miljøtorg. 
Husholdningsrenovasjonen er driftet etter selvkostprinsippet. Dette innebærer at brukerne av 
dagens tjenester bærer kostnadene knyttet til disse tjenestene. Husholdningsgebyret dekker 
forskjellen mellom inntektene og kostnadene for tjenesten. 
Fauske kommunestyre mener at en fremtidig utredning kan belyse hvilke 
administrasjonskostnader som påføres Iris Salten, for begge alternativene. Samtidig vil en 
eventuell omstilling medføre endringskostnader ved endret organisasjonsform. Videre er 
kommunestyret usikre på hvilke synergieffekter selskapet eventuelt mister, innenfor drift og 
kompetanse, ved at virksomhetene skilles i to helt separate selskaper med egen ledelse. 
Eventuelle forretningsmessige fordeler ved å skille den kommersielle driften fra 
selvkostområdet skal ikke skal være førende for en alternativ organisering av selskapet. Dette 
vil i tilfelle stride mot hovedhensikten til hvorfor Iris Salten ble stiftet. 
Fauske kommunestyre stiller seg tvilende til hvorvidt en organisatorisk endring for Iris Salten 
er 
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nødvendig. Det er likevel viktig at en eventuell utredning holder høyt hva som er vesentlig for 
innbyggerne i Salten, like renovasjonstjenester i hele Salten med hovedfokus på 
innbyggernes beste; beste tjeneste til lavest mulig kostnad. 
Videre forutsetter Fauske kommunestyre at alle kommunene i Salten også i fremtiden skal ha 
likelydende gebyr. 

 
Kenneth Svendsen (FRP) foreslo: 
1. Saken tas til orientering. 
 
2. Kommunestyret har følgende innspill: 
Når Iris Salten ble stiftet av eierkommunene i 1993, var hovedhensikten at alle i Salten skulle få 
like 
renovasjonstjenester av god kvalitet. Fauske kommunestyre mener at innbyggernes beste; 
beste tjeneste til lavest mulig kostnad, må vektlegges når man skal utrede en organisatorisk 
endring av Iris Salten. 
Kjernevirksomheten til Iris Service AS er innsamling av husholdningsavfall og drift av 12 
miljøtorg. 
Husholdningsrenovasjonen er driftet etter selvkostprinsippet. Dette innebærer at brukerne av 
dagens tjenester bærer kostnadene knyttet til disse tjenestene. Husholdningsgebyret dekker 
forskjellen mellom inntektene og kostnadene for tjenesten. 
Fauske kommunestyre mener at en fremtidig utredning kan belyse hvilke 
administrasjonskostnader som påføres Iris Salten, for begge alternativene. Samtidig vil en 
eventuell omstilling medføre endringskostnader ved endret organisasjonsform. Videre er 
kommunestyret usikre på hvilke synergieffekter selskapet eventuelt mister, innenfor drift og 
kompetanse, ved at virksomhetene skilles i to helt separate selskaper med egen ledelse. 
Eventuelle forretningsmessige fordeler ved å skille den kommersielle driften fra selvkostområdet 
skal ikke skal være førende for en alternativ organisering av selskapet. Dette vil i tilfelle stride 
mot hovedhensikten til hvorfor Iris Salten ble stiftet. 
Videre forutsetter Fauske kommunestyre at alle kommunene i Salten også i fremtiden skal ha 
likelydende gebyr. 
 
AP/SP/SV's forslag ble vedtatt med 15 (7AP, 1R, 4SP, 3SV) mot 12 (4FRP, 7H, 1INP) stemmer 
avgitt for FRP's forslag. 
 
KOM- 029/24 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Saken tas til orientering. 
 
2. Kommunestyret har følgende innspill: 
Når Iris Salten ble stiftet av eierkommunene i 1993, var hovedhensikten at alle i Salten skulle 
få like renovasjonstjenester av god kvalitet. Fauske kommunestyre mener at innbyggernes 
beste; beste tjeneste til lavest mulig kostnad, må vektlegges når man skal utrede en 
organisatorisk endring av Iris Salten. 
Kjernevirksomheten til Iris Service AS er innsamling av husholdningsavfall og drift av 12 
miljøtorg. 
Husholdningsrenovasjonen er driftet etter selvkostprinsippet. Dette innebærer at brukerne av 
dagens tjenester bærer kostnadene knyttet til disse tjenestene. Husholdningsgebyret dekker 
forskjellen mellom inntektene og kostnadene for tjenesten. 
Fauske kommunestyre mener at en fremtidig utredning kan belyse hvilke 
administrasjonskostnader som påføres Iris Salten, for begge alternativene. Samtidig vil en 
eventuell omstilling medføre endringskostnader ved endret organisasjonsform. Videre er 
kommunestyret usikre på hvilke synergieffekter selskapet eventuelt mister, innenfor drift og 
kompetanse, ved at virksomhetene skilles i to helt separate selskaper med egen ledelse. 
Eventuelle forretningsmessige fordeler ved å skille den kommersielle driften fra 
selvkostområdet skal ikke skal være førende for en alternativ organisering av selskapet. Dette 
vil i tilfelle stride mot hovedhensikten til hvorfor Iris Salten ble stiftet. 
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Fauske kommunestyre stiller seg tvilende til hvorvidt en organisatorisk endring for Iris Salten 
er 
nødvendig. Det er likevel viktig at en eventuell utredning holder høyt hva som er vesentlig for 
innbyggerne i Salten, like renovasjonstjenester i hele Salten med hovedfokus på 
innbyggernes beste; beste tjeneste til lavest mulig kostnad. 
Videre forutsetter Fauske kommunestyre at alle kommunene i Salten også i fremtiden skal ha 
likelydende gebyr. 

 
 
 
030/24: Handlingsplan til kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023-2030 
 
Vedtak som innstilling fra Velferdsutvalg - 06.03.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Vedlagte handlingsplan vedtas. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Vedlagte handlingsplan vedtas. 
 

 
Eldrerådet 28.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Følgende omforente forslag ble fremmet: 
Eldrerådet har gjennomgått kommunedelplan helse, omsorg og velferd for perioden 2023-2030. 
Planen synes godt gjennomarbeidet og tar opp i seg mange viktige punkter for oppfølging av 
kommunens eldre. 
Eldrerådet fortsetter en årlig gjennomgang av planen med tilbakemelding også til Eldrerådet. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med endring i det omforente forslaget ble enstemmig 
vedtatt. 
 
ELD- 011/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Vedlagte handlingsplan vedtas med følgende innspill fra Eldrerådet: Eldrerådet har 
gjennomgått kommunedelplan helse, omsorg og velferd for perioden 2023-2030. Planen 
synes godt gjennomarbeidet og tar opp i seg mange viktige punkter for oppfølging av 
kommunens eldre. 
Eldrerådet fortsetter en årlig gjennomgang av planen med tilbakemelding også til 
Eldrerådet. 

 
Velferdsutvalg 06.03.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VU- 008/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Vedlagte handlingsplan vedtas. 
 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
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Velferdsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 030/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Vedlagte handlingsplan vedtas. 
 
 
 
031/24: Ståstedsanalyse pleie og omsorg 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 21.03.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Saken tas til orientering. 
2. Kommunedirektøren bes fremme ny sak med forslag til stabiliseringstiltak som 

beskriver realistiske alternativer, økonomiske konsekvenser og 
finansieringsforslag. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Saken tas til orientering. 
2. Kommunedirektøren bes fremme ny sak med forslag til stabiliseringstiltak som 

beskriver realistiske alternativer, økonomiske konsekvenser og 
finansieringsforslag. 
 

 
Formannskap 21.03.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
FOR- 028/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Saken tas til orientering. 
2. Kommunedirektøren bes fremme ny sak med forslag til stabiliseringstiltak som 

beskriver realistiske alternativer, økonomiske konsekvenser og 
finansieringsforslag. 

 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 031/24 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Saken tas til orientering. 
2. Kommunedirektøren bes fremme ny sak med forslag til stabiliseringstiltak som 

beskriver realistiske alternativer, økonomiske konsekvenser og 
finansieringsforslag. 
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032/24: Ståstedsanalyse oppvekst og opplæring vår 2024 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 21.03.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Elevundersøkelsen 2023 viser at flere elever enn tidligere opplever mobbing. I tillegg 
har det over tid vært fanget opp større bekymringer for uønsket adferd og at 
elevfraværet øker. Mobbing, vold, diskriminering, trakassering og andre krenkelser er 
uakseptabelt. 
2. Kommunestyret tar saken til orientering og merker seg elevundersøkelsen og at den 
vedvarende mangel på kvalifisert arbeidskraft har forårsaket både økt belastning på 
våre medarbeidere, økt sykefravær og lavere stabilitet i skole og barnehage. 
Kommunestyret erkjenner at betydelig omstilling har en pris og som kan gå ut over 
både ledelsen og de ansatte ved de ulike skolene og barnehagene. Utfordringen synes 
særlig krevende på Vestmyra skole. Det er av den grunn nødvendig å vurdere om 
omstillingen har gått for raskt og om ressursene er tilstrekkelig til å håndtere 
utfordringene på Vestmyra skole spesielt og i skolene generelt. Kommunestyret ber 
kommunedirektøren om å komme med en sak med stabiliseringstiltak og en vurdering 
av om ressursene er tilstrekkelige for å løse utfordringene, samt en gjennomgang av 
tidsperspektivet i tiltaksplanen i omstillingen. 
3. Som virkemiddel i forhold til særskilte utfordringer ved Vestmyra skole spesielt, ber 
kommunestyret om en sak der det foreslås å opprette nye nødvendige stillinger, 
herunder bl.a. en forventning om miljøarbeidere med virkning fra skoleåret 2024/2025. I 
saken bes det om at man også beskriver en hensiktsmessig organisering av 
«miljøtjenesten» og som bør inngå som en del av «laget rundt barnet» med tett 
samarbeid med skolen og støttefunksjoner i Familiens hus for å følge opp elever som 
av ulike grunner ikke finner seg til rette i undervisningssituasjonen. Målet er å skape et 
godt skolemiljø og ha god dialog mellom skole og foreldre. Dette vil bedre legge til rette 
for at lærere kan utøve den pedagogiske rollen de skal ha. 
4. For å stabilisere laget rundt barnet, gi tidlig innsats, drive forebyggende arbeid og 
samhandle best mulig mellom barnehage og skole, må familiens hus være nært knyttet 
til der barna er. Kommunedirektøren bes om å orientere om helsesykepleiersituasjonen 
i skolen, og utrede en sak om organiseringen innen PP-tjenesten er hensiktsmessig i 
dag. 
5. Kommunedirektøren bes ifm økonomimelding 1 om å fremme tiltak som beskriver 
realistiske alternativer og økonomiske konsekvenser, samt komme med 
finansieringsforslag, der evt økonomiplanperioden må sees på. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Saken tas til orientering. 
 
Kommunedirektøren bes ifm økonomimelding om å fremme tiltak som beskriver 
realistiske alternativer og økonomiske konsekvenser, samt komme med 
finansieringsforslag, der evt økonomiplanperioden må sees på. 
 

 
Formannskap 21.03.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra AP, SP og SV, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
1. Elevundersøkelsen 2023 viser at flere elever enn tidligere opplever mobbing. I tillegg har 
det over tid vært fanget opp større bekymringer for uønsket adferd og at elevfraværet øker. 
Mobbing, vold, diskriminering, trakassering og andre krenkelser er uakseptabelt. 
2. Kommunestyret tar saken til orientering og merker seg elevundersøkelsen og at den 
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vedvarende mangel på kvalifisert arbeidskraft har forårsaket både økt belastning på våre 
medarbeidere, økt sykefravær og lavere stabilitet i skole og barnehage. Kommunestyret 
erkjenner at betydelig omstilling har en pris og som kan gå ut over både ledelsen og de 
ansatte ved de ulike skolene og barnehagene. Utfordringen synes særlig krevende på 
Vestmyra skole. Det er av den grunn nødvendig å vurdere om omstillingen har gått for raskt 
og om ressursene er tilstrekkelig til å håndtere utfordringene på Vestmyra skole spesielt og i 
skolene generelt. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å komme med en sak med 
stabiliseringstiltak og en vurdering av om ressursene er tilstrekkelige for å løse utfordringene, 
samt en gjennomgang av tidsperspektivet i tiltaksplanen i omstillingen. 
3. Som virkemiddel i forhold til særskilte utfordringer ved Vestmyra skole spesielt, ber 
kommunestyret om en sak der det foreslås å opprette nye nødvendige stillinger, herunder 
bl.a. en forventning om miljøarbeidere med virkning fra skoleåret 2024/2025. I saken bes det 
om at man også beskriver en hensiktsmessig organisering av «miljøtjenesten» og som bør 
inngå som en del av «laget rundt barnet» med tett samarbeid med skolen og støttefunksjoner 
i Familiens hus for å følge opp elever som av ulike grunner ikke finner seg til rette i 
undervisningssituasjonen. Målet er å skape et godt skolemiljø og ha god dialog mellom skole 
og foreldre. Dette vil bedre legge til rette for at lærere kan utøve den pedagogiske rollen de 
skal ha. 
4. For å stabilisere laget rundt barnet, gi tidlig innsats, drive forebyggende arbeid og 
samhandle best mulig mellom barnehage og skole, må familiens hus være nært knyttet til der 
barna er. Kommunedirektøren bes om å orientere om helsesykepleiersituasjonen i skolen, og 
utrede en sak om organiseringen innen PP-tjenesten er hensiktsmessig i dag. 
5. Kommunedirektøren bes ifm økonomimelding 1 om å fremme tiltak som beskriver 
realistiske alternativer og økonomiske konsekvenser, samt komme med finansieringsforslag, 
der evt økonomiplanperioden må sees på. 

 
AP/SP/SV's forslag ble vedtatt med 4 (2AP, 1SP, 1SV) mot 3 (1FRP, 2H) stemmer avgitt for 
kommunedirektørens forslag til innstilling. 
 
FOR- 039/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Elevundersøkelsen 2023 viser at flere elever enn tidligere opplever mobbing. I tillegg 
har det over tid vært fanget opp større bekymringer for uønsket adferd og at 
elevfraværet øker. Mobbing, vold, diskriminering, trakassering og andre krenkelser er 
uakseptabelt. 
2. Kommunestyret tar saken til orientering og merker seg elevundersøkelsen og at den 
vedvarende mangel på kvalifisert arbeidskraft har forårsaket både økt belastning på 
våre medarbeidere, økt sykefravær og lavere stabilitet i skole og barnehage. 
Kommunestyret erkjenner at betydelig omstilling har en pris og som kan gå ut over 
både ledelsen og de ansatte ved de ulike skolene og barnehagene. Utfordringen synes 
særlig krevende på Vestmyra skole. Det er av den grunn nødvendig å vurdere om 
omstillingen har gått for raskt og om ressursene er tilstrekkelig til å håndtere 
utfordringene på Vestmyra skole spesielt og i skolene generelt. Kommunestyret ber 
kommunedirektøren om å komme med en sak med stabiliseringstiltak og en vurdering 
av om ressursene er tilstrekkelige for å løse utfordringene, samt en gjennomgang av 
tidsperspektivet i tiltaksplanen i omstillingen. 
3. Som virkemiddel i forhold til særskilte utfordringer ved Vestmyra skole spesielt, ber 
kommunestyret om en sak der det foreslås å opprette nye nødvendige stillinger, 
herunder bl.a. en forventning om miljøarbeidere med virkning fra skoleåret 2024/2025. I 
saken bes det om at man også beskriver en hensiktsmessig organisering av 
«miljøtjenesten» og som bør inngå som en del av «laget rundt barnet» med tett 
samarbeid med skolen og støttefunksjoner i Familiens hus for å følge opp elever som 
av ulike grunner ikke finner seg til rette i undervisningssituasjonen. Målet er å skape et 
godt skolemiljø og ha god dialog mellom skole og foreldre. Dette vil bedre legge til rette 
for at lærere kan utøve den pedagogiske rollen de skal ha. 



Side 13 
 

4. For å stabilisere laget rundt barnet, gi tidlig innsats, drive forebyggende arbeid og 
samhandle best mulig mellom barnehage og skole, må familiens hus være nært knyttet 
til der barna er. Kommunedirektøren bes om å orientere om helsesykepleiersituasjonen 
i skolen, og utrede en sak om organiseringen innen PP-tjenesten er hensiktsmessig i 
dag. 
5. Kommunedirektøren bes ifm økonomimelding 1 om å fremme tiltak som beskriver 
realistiske alternativer og økonomiske konsekvenser, samt komme med 
finansieringsforslag, der evt økonomiplanperioden må sees på. 

 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Fra Frp, H, INP, foreslått av Kassandra Eleni Bredrup Petsa, Fremskrittspartiet 
Alternativt, helhetlig forslag 
 
1. Kommunestyret tar saken til orientering 
 
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren se på mulige tiltak og særlig vurdere følgende: 
 
a. Innføre stilling som mobbeombud som jobber spesifikt med mobbeproblematikken i 
kommune 
b. Innføre OMNI-modellen for skolene under forutsetning om at skoleledere og tillitsvalgte 
ønsker dette 
c. Opprette nye, nødvendige stillinger ut fra en helhetsvurdering, herunder også eventuell 
utvidelse av eksisterende stillinger. Herunder ønsker vi særlig å se på miljøarbeidernes rolle i 
skoleverket, og økt grunnbemanning med faste vikarer. 
d. To kontaktlærere der det er nødvendig 
e. Utarbeide en strategi for rekruttering/beholde kvalifiserte ansatte i Fauskeskolene 
 
3. Kommunedirektøren bes i forbindelse med økonomimelding om å fremme tiltak som 
beskriver realistiske alternativer og økonomiske konsekvenser, med finansieringsforslag også 
sett opp mot økonomiplanperioden. 
 

 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 15 (7AP, 1R, 4SP, 3SV) mot 12 (4FRP, 7H, 1INP) 
stemmer. 
FRP/H/INP's forslag fikk 13 (4FRP, 7H, 1INP, 1R) stemmer og ble forkastet. 
 
KOM- 032/24 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Elevundersøkelsen 2023 viser at flere elever enn tidligere opplever mobbing. I tillegg 
har det over tid vært fanget opp større bekymringer for uønsket adferd og at 
elevfraværet øker. Mobbing, vold, diskriminering, trakassering og andre krenkelser er 
uakseptabelt. 
2. Kommunestyret tar saken til orientering og merker seg elevundersøkelsen og at den 
vedvarende mangel på kvalifisert arbeidskraft har forårsaket både økt belastning på 
våre medarbeidere, økt sykefravær og lavere stabilitet i skole og barnehage. 
Kommunestyret erkjenner at betydelig omstilling har en pris og som kan gå ut over 
både ledelsen og de ansatte ved de ulike skolene og barnehagene. Utfordringen synes 
særlig krevende på Vestmyra skole. Det er av den grunn nødvendig å vurdere om 
omstillingen har gått for raskt og om ressursene er tilstrekkelig til å håndtere 
utfordringene på Vestmyra skole spesielt og i skolene generelt. Kommunestyret ber 
kommunedirektøren om å komme med en sak med stabiliseringstiltak og en vurdering 
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av om ressursene er tilstrekkelige for å løse utfordringene, samt en gjennomgang av 
tidsperspektivet i tiltaksplanen i omstillingen. 
3. Som virkemiddel i forhold til særskilte utfordringer ved Vestmyra skole spesielt, ber 
kommunestyret om en sak der det foreslås å opprette nye nødvendige stillinger, 
herunder bl.a. en forventning om miljøarbeidere med virkning fra skoleåret 2024/2025. I 
saken bes det om at man også beskriver en hensiktsmessig organisering av 
«miljøtjenesten» og som bør inngå som en del av «laget rundt barnet» med tett 
samarbeid med skolen og støttefunksjoner i Familiens hus for å følge opp elever som 
av ulike grunner ikke finner seg til rette i undervisningssituasjonen. Målet er å skape et 
godt skolemiljø og ha god dialog mellom skole og foreldre. Dette vil bedre legge til rette 
for at lærere kan utøve den pedagogiske rollen de skal ha. 
4. For å stabilisere laget rundt barnet, gi tidlig innsats, drive forebyggende arbeid og 
samhandle best mulig mellom barnehage og skole, må familiens hus være nært knyttet 
til der barna er. Kommunedirektøren bes om å orientere om helsesykepleiersituasjonen 
i skolen, og utrede en sak om organiseringen innen PP-tjenesten er hensiktsmessig i 
dag. 
5. Kommunedirektøren bes ifm økonomimelding 1 om å fremme tiltak som beskriver 
realistiske alternativer og økonomiske konsekvenser, samt komme med 
finansieringsforslag, der evt økonomiplanperioden må sees på. 

 
 
 
033/24: Prosjektleder til innføring av OMNI-modellen 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 21.03.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedirektøren gis anledning til å lyse ut prosjektlederstilling for å implementere 
Omni-modellen i Fauske kommune. Stillingen finansieres med prosjektskjønnsmidler.  
Under forutsetning av at Statsforvalteren i Nordland ikke gir tilsagn om 
prosjektskjønnsmidler i 2024, kan ubrukte lønnsmidler (konto 2000) finansiere 
prosjektlederstillingen inneværende år. Dette tas med i økonomimelding 1.   
 
Dersom søknaden om prosjektskjønnsmidler ikke innvilges i 2024, bes 
kommunedirektøren om å se på omfang og ressurs på nytt, slik at ressurser til 2025 kan 
omdisponeres og/eller innarbeides i budsjett 2025. Det skal søkes om 
prosjektskjønnsmidler på nytt, samt at andre eksterne midler må vurderes. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunedirektøren gis anledning til å lyse ut prosjektlederstilling for å implementere 
Omni-modellen i Fauske kommune. Stillingen finansieres med prosjektskjønnsmidler.  
Under forutsetning av at Statsforvalteren i Nordland ikke gir tilsagn om 
prosjektskjønnsmidler i 2024, kan ubrukte lønnsmidler (konto 2000) finansiere 
prosjektlederstillingen inneværende år. Dette tas med i økonomimelding 1.   
 
Dersom søknaden om prosjektskjønnsmidler ikke innvilges i 2024, bes 
kommunedirektøren om å se på omfang og ressurs på nytt, slik at ressurser til 2025 kan 
omdisponeres og/eller innarbeides i budsjett 2025. Det skal søkes om 
prosjektskjønnsmidler på nytt, samt at andre eksterne midler må vurderes. 
 
 

 
Formannskap 21.03.2024: 
 
 
Behandling: 
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Sak 029/24 - Prosjektleder til innføring av OMNI-modellen fra Høyre og FrP, foreslått av 
Truls Martin Aanstad, Høyre 
1. Fauske kommune har som skoleeier et overordnet ansvar for å forebygge og ha et system 
som ivaretar alle parter i mobbesaker. Elevundersøkelsen 2023 viser en kraftig økning i 
antallet elever som opplever seg mobbet i Fauskeskolen. Kommunestyret ber med bakgrunn i 
dette kommunedirektøren utrede opprettelse av stilling som mobbeombud. Mobbeombud skal 
være et lavterskeltilbud som kan kontaktes av elever og foreldre og skal passe på at alle barn 
og elever i barnehager og skoler i Fauske har et godt psykosialt miljø. Saken sendes på 
høring til kommunalt foreldreutvalg, elevråd og ungdomsrådet. Sak om opprettelse av 
mobbeombud legges frem til politisk sluttbehandling senest innen utgangen av juni 2024 og 
innføres eventuelt fra skoleåret 2024/25 med en prosjektperiode på 3 år. 
 
2. (Likt med KD's forslag) I forbindelse med innføring av OMNI-modellen gis 
Kommunedirektøren anledning til å lyse ut prosjektlederstilling for å implementere 
Omnimodellen i Fauske kommune. Stillingen finansieres med prosjektskjønnsmidler. 
Under forutsetning av at Statsforvalteren i Nordland ikke gir tilsagn om prosjektskjønnsmidler i 
2024, kan ubrukte lønnsmidler (konto 2000) finansiere prosjektlederstillingen inneværende år. 
Dette tas med i økonomimelding 1. 
Dersom søknaden om prosjektskjønnsmidler ikke innvilges i 2024, bes kommunedirektøren 
om å se på omfang og ressurs på nytt, slik at ressurser til 2025 kan omdisponeres og/eller 
innarbeides i budsjett 2025. Det skal søkes om prosjektskjønnsmidler på nytt, samt at andre 
eksterne midler må vurderes. 

 
H/FRP's forslag pkt. 1 ble forkastet med 4 (2AP, 1SP, 1SV) mot 3 (1FRP, 2H) stemmer. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 029/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedirektøren gis anledning til å lyse ut prosjektlederstilling for å implementere 
Omni-modellen i Fauske kommune. Stillingen finansieres med prosjektskjønnsmidler.  
Under forutsetning av at Statsforvalteren i Nordland ikke gir tilsagn om 
prosjektskjønnsmidler i 2024, kan ubrukte lønnsmidler (konto 2000) finansiere 
prosjektlederstillingen inneværende år. Dette tas med i økonomimelding 1.   
 
Dersom søknaden om prosjektskjønnsmidler ikke innvilges i 2024, bes 
kommunedirektøren om å se på omfang og ressurs på nytt, slik at ressurser til 2025 kan 
omdisponeres og/eller innarbeides i budsjett 2025. Det skal søkes om 
prosjektskjønnsmidler på nytt, samt at andre eksterne midler må vurderes. 

 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Nytt forslag, foreslått av Gisela Hansen Gulstad,      Høyre 
1. Fauske kommune har som skoleeier et overordnet ansvar for å forebygge og ha et system 
som ivaretar alle parter i mobbesaker. Elevundersøkelsen 2023 viser en kraftig økning i 
antallet elever som opplever seg mobbet i Fauskeskolen. Kommunestyret ber med bakgrunn i 
dette kommunedirektøren utrede opprettelse av stilling som mobbeombud. Mobbeombud skal 
være et lavterskeltilbud som kan kontaktes av elever og foreldre og skal passe på at alle barn 
og elever i barnehager og skoler i Fauske har et godt psykosialt miljø. Saken sendes på 
høring til kommunalt foreldreutvalg, elevråd og ungdomsrådet. Sak om opprettelse av 
mobbeombud legges frem til politisk sluttbehandling senest innen utgangen av juni 2024 og 
innføres eventuelt fra skoleåret 2024/25 med en prosjektperiode på 3 år. 
 
2. I forbindelse med innføring av OMNI-modellen gis Kommunedirektøren anledning til å lyse 
ut prosjektlederstilling for å implementere Omnimodellen for skolene under forutsetning av at 
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skoleledere og tillitsvalgte ønsker dette i Fauske kommune. Stillingen finansieres med 
prosjektskjønnsmidler. Under forutsetning av at Statsforvalteren i Nordland ikke gir tilsagn om 
prosjektskjønnsmidler i 2024, kan ubrukte lønnsmidler (konto 2000) finansiere 
prosjektlederstillingen inneværende år. Dette tas med i økonomimelding 1. Dersom søknaden 
om prosjektskjønnsmidler ikke innvilges i 2024, bes kommunedirektøren om å se på omfang 
og ressurs på nytt, slik at ressurser til 2025 kan omdisponeres og/eller innarbeides i budsjett 
2025. Det skal søkes om prosjektskjønnsmidler på nytt, samt at andre eksterne midler må 
vurderes. 
 

 
Anne Godding (R) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Forslag om at en av stillingene til Omnimodellen skal ha funksjon som mobbeombud d.v.s. 
spesiell kontakt med foreldre. 
 
R's forslag ble trukket. 
 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 14 (7AP, 4SP, 3SV) mot 13 (4FRP, 7H, 1INP, 1R) 
stemmer avgitt for H's forslag. 
 
KOM- 033/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunedirektøren gis anledning til å lyse ut prosjektlederstilling for å implementere 
Omni-modellen i Fauske kommune. Stillingen finansieres med prosjektskjønnsmidler.  
Under forutsetning av at Statsforvalteren i Nordland ikke gir tilsagn om 
prosjektskjønnsmidler i 2024, kan ubrukte lønnsmidler (konto 2000) finansiere 
prosjektlederstillingen inneværende år. Dette tas med i økonomimelding 1.   
 
Dersom søknaden om prosjektskjønnsmidler ikke innvilges i 2024, bes 
kommunedirektøren om å se på omfang og ressurs på nytt, slik at ressurser til 2025 kan 
omdisponeres og/eller innarbeides i budsjett 2025. Det skal søkes om 
prosjektskjønnsmidler på nytt, samt at andre eksterne midler må vurderes. 

 
 
 
034/24: Organisasjonsendring Vestmyra og Hauan barnehage 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 21.03.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar orientering om Lov om barnehager og forskrift om pedagogisk 
bemanning og dispensasjon i barnehager til etterretning. Kommunedirektøren bes følge 
opp det som endringene medfører når Vestmyra barnehage og Hauan barnehage igjen 
må organiseres som to selvstendige enheter.   

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunestyret tar orientering om Lov om barnehager og forskrift om pedagogisk 
bemanning og dispensasjon i barnehager til etterretning. Kommunedirektøren bes følge 
opp det som endringene medfører når Vestmyra barnehage og Hauan barnehage igjen 
må organiseres som to selvstendige enheter.   
 

 
Formannskap 21.03.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstillling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 040/24 Vedtak: 
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Innstilling til kommunestyret: 
Kommunestyret tar orientering om Lov om barnehager og forskrift om pedagogisk 
bemanning og dispensasjon i barnehager til etterretning. Kommunedirektøren bes følge 
opp det som endringene medfører når Vestmyra barnehage og Hauan barnehage igjen 
må organiseres som to selvstendige enheter.   

 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 034/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret tar orientering om Lov om barnehager og forskrift om pedagogisk 
bemanning og dispensasjon i barnehager til etterretning. Kommunedirektøren bes følge 
opp det som endringene medfører når Vestmyra barnehage og Hauan barnehage igjen 
må organiseres som to selvstendige enheter.   

 
 
 
035/24: Særutskrift fra kontrollutvalget sak 02/24 - Rapport forvaltningsrevisjon: 
Ettervern i barneverntjenesten 
 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak: 

1. Forvaltningsrevisjonsrapporten Ettervern i barneverntjenesten er forelagt 
kommunestyret og tas til etterretning.  
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren merke seg rapportens 

anbefalinger og vurdere at disse innarbeides i tjenesten.  
3. Kommunestyret ber kontrollutvalget påse at kommunestyrets vedtak 

om forvaltningsrevisjon følges opp innen ett år. 
 

 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 035/24 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Forvaltningsrevisjonsrapporten Ettervern i barneverntjenesten er forelagt 
kommunestyret og tas til etterretning.  
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren merke seg rapportens 

anbefalinger og vurdere at disse innarbeides i tjenesten.  
3. Kommunestyret ber kontrollutvalget påse at kommunestyrets vedtak 

om forvaltningsrevisjon følges opp innen ett år. 

 
 
 
036/24: Interpellasjon til kommunestyremøtet 11. april 2024 - Barnevernet i Fauske 
kommune 
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Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Interpellanten leste opp interpellasjonen. 
 
KOM- 036/24 Vedtak: 
Ordfører svarte: 

1. Som folkevalgt har man både en ombudsrolle, en arbeidsgiverrolle og en 
styringsrolle. Ombudsrollen handler om den folkevalgte som bindeledd til innbyggerne 
og ulike måter denne kontakten ivaretas på. Blant annet gjennom innbyggerinvolvering, 
formelle og uformelle møter. Som folkevalgt skal man sørge for at innbyggernes 
stemmer blir tatt med i vurderingen når saker skal behandles, men må også se 
helheten og gjøre vurderinger opp mot arbeidsgiverrollen og styringsrollen. 
Styringsrollen handler om de folkevalgtes lederskap, styring og kontroll når det gjelder 
kommunens oppgaveløsning, og man er i tillegg ansvarlig for en god 
arbeidsgiverpolitikk.   
 
2.Kommunestyret skal vedta en plan for kommunens arbeid med å forebygge at barn 
og unge blir utsatt for omsorgssvikt eller utvikler atferdsproblemer, - en forebyggende 
plan.    
   
Planen er forankret i barnevernloven, men omfatter mange enheter i kommunen. Målet 
med planen er å bidra til overordnet forankring av det forebyggende tilbudet og av 
fordeling av kommunens ressurser til dette arbeidet.   
   
I Fauske kommune er det en vedtatt en Samhandlingsplan for oppvekst og kultur. 
Denne skal revideres i 2024. Etter loven skal planen beskrive hva som er målene for 
arbeidet, hvordan arbeidet skal organiseres og fordeles mellom etatene i kommunen, 
og hvordan etatene skal samarbeide.    
   
3. Barneverntjenesten kan ikke uttale seg om enkeltsaker. I forbindelse med reform og 
ny barnevernslov har kommuneledelsen et tydeligere ansvar for den overordnede 
styringen av barneverntjenesten.  Det betyr at kommuneledelsen tar ansvar for at 
barneverntjenesten utfører sine lovpålagte oppgaver og har de ressursene og den 
bemanningen som må til.    
Øvrig administrasjon og politisk ledelse får informasjon i månedsrapporter og årlig 
tilstandsrapport fra barneverntjenesten.    
   
4. Ordfører har tillit til at barnevernstjenesten opptrer både etterrettelig, profesjonelt og 
med omsorg og varsomhet. Barnevernet er til for barna, for at de skal ha en trygg og 
god oppvekst. I dette arbeidet jobber barnevernet med å gi støtte, veiledning og hjelp til 
hele familien til de som har behov for det. Ingen bør være redd for barnevernet, snarere 
tvert om. Men ordfører anerkjenner at noen likevel kan oppleve usikkerhet og utrygghet 
i enkelte situasjoner. For som vi vet er det sårbart og mange følelser inne i bildet i 
barnevernets tjeneste. Man må også ta med at det som ofte fremkommer i media og 
sosiale medier er gjerne de sakene der noen er misfornøyd, men det gjenspeiler ikke 
alle de sakene som utgjør den store majoriteten der barn og familier er fornøyd. Sakene 
i media får gjerne en ensidig fremstilling, siden barnevernstjenesten, eller andre 
instanser kan uttale seg i enkeltsaker, og bidrar gjerne til at andre kan føle seg utrygg. 
Men som vi ser av statistikk så behandler barnevernet mange saker, og til de aller 
fleste saker finnes det gode tiltak på et lavest mulig nivå, mens i noen saker behov for 
mer inngripende tiltak.   
    
5.Ny barnevernslov skal styrke det forebyggende arbeidet, medvirke til bedre 
barnevernsfaglig arbeid og styrke rettsikkerheten for barn og foreldre. Den er også 
enklere og mer brukervennlig for alle parter. Kommunestyret har tidligere fått 
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informasjon om endringene i barnevernsreformen.   
 
 
 
037/24: Ny representant til Fauske frivilligsentral for perioden 2024 - 2027 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Mona Iren Wiik innvilges fritak fra vervet som representant fra Fauske kommune til 
Fauske frivillingsentral for perioden 2024 – 2027. 
 
2. Som ny representant fra Fauske kommune til Fauske frivilligsentral for perioden 2024 
– 2027 velges: 

· ………………… 

 
 

 
Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag til punkt 2, foreslått av Embla Sofie K. Sørensen, Arbeiderpartiet 
Som ny representant fra Fauske kommune til Fauske frivilligsentral for perioden 2024-2027 
velges Dina Ferstad. 
 
Som ny vararepresentant fra Fauske kommune til Fauske frivilligsentral for perioden 2024-
2027 velges Wiggo Lund. 

 
AP's forslag ble trukket. 
 
Embla Sørensen (AP) fremmet følgende omforente forslag: 
Som ny representant fra Fauske kommune til Fauske frivilligsentral for perioden 2024-2027 
velges Dina Ferstad. 
 
Som ny vararepresentant fra Fauske kommune til Fauske frivilligsentral for perioden 2024-2027 
velges Marit Stemland. 

 
Det omforente forslaget med kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 037/24 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Mona Iren Wiik innvilges fritak fra vervet som representant fra Fauske kommune til 
Fauske frivillingsentral for perioden 2024 – 2027. 
 
2. Som ny representant fra Fauske kommune til Fauske frivilligsentral for perioden 
2024-2027 velges Dina Ferstad. 
 
Som ny vararepresentant fra Fauske kommune til Fauske frivilligsentral for perioden 
2024-2027 velges Marit Stemland. 

 
 
 
038/24: Grunngitt spørsmål til kommunestyremøte 11. april 2024 - Skolegang 
barneskoleelever fra asylmottaket i Sulitjelma 
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Kommunestyre 11.04.2024: 
 
 
Behandling: 
Spørsmålsstiller leste det grunngitte spørsmålet. 
 
KOM- 038/24 Vedtak: 
Ordfører svarte: 

Fauske kommune er veldig opptatt av å ta i mot flyktninger som kommer hit på en god 
måte. Til de som kommer til et av Fauskes mottak skal kommunen sørge for å levere 
de tjenestene som er vår oppgave. Sammen med de tjenester som mottakene skal 
levere, danner det legge et grunnlag for en god start i Norge, i påvente at flyktningene 
får sitt varige opphold i den kommunen de blir gitt bosetning.  
 
Ut fra tidligere erfaringer med flyktningemottak, har kommunen lagt opp sitt skoletilbud 
med mottaksskole på Fauske. Dette valget ble gjort på grunnlag av å sikre et godt 
pedagogisk tilbud, økonomi og ikke minst stabilitet. 
 
Med prognosene fra UDI vil det være store utskiftinger av elever i skolen, med en 
gjennomsnittlig botid på 70 dager, som vil kunne være med å forringe tilbudet som kan 
gis i skolen og skape utstabilitet for barn i mottak og barn som allerede er elever ved 
skolen i Sulitjelma.  
 
Etter ombyggingen med å ta inn barnehagen i skolen er det blitt reduksjon på 
grupperom/ spesialrom, noe som også gjør at det ikke er like stor overkapasitet på 
areal som da skolen ble bygget. Det er i tillegg en gledelig utvikling med flere barn i 
barneskolealder og ved barnetall på 8 pr. trinn er kapasiteten maks utnyttet i 
klasserommene.  
 
Om løsningen hadde blitt slik som beskrevet i spørsmålet fra representanten Stemland, 
ville det medføre følgende:  
Fauske kommune måtte ha ansatt inntil to årsverk til for å løse et slik tilbud fra 1-4 og 
fire årsverk totalt for å løse 1-10. Dette utgjør en merkostnad på 2 600 000 NOK.  
Løsningen med et tilbud i Sulitjelma ville ikke kunne gitt en reduksjon ved tilbudet som 
er opprettet ved mottaksskolen i Hauan.  

 
 
 
 


